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Obecný úrad Paňovce 

 

Z Á P I S N I C A 
 

z verejného zhromaždenia občanov obce ohľadom otvorenia a prevádzky na Zbernom 

dvore  v zmysle § 11 písm. b) zákona č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov, 

konaného dňa 08.03.2024 o 17:00 h v Kultúrnom dome v Paňovciach 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny, ktorá je prílohou tejto zápisnice. 

 

Program: 

 

1. Zberný dvor – otvorenie a prevádzka 

 

Otvorenie 

 

Stretnutie otvorila starostka obce o 17:00 h a privítala prizvaných obyvateľov obce. 

Oboznámila prítomných s programom stretnutia 

 

1. Zberný dvor – otvorenie a prevádzka 

Pani starostka oboznámila prítomných s procesom výstavby Zberného dvora, od hľadania 

priestoru pre výstavbu až po samotnú realizáciu stavby, ktorej súčasťou bolo aj odvodnenie 

priestoru, taktiež  informovala prítomných s prevádzkou Zberného dvora. Projekt bol 

financovaný z dotácií zo štátneho rozpočtu, účasť obce bola 5%.  

Na Zbernom dvore je umiestnených 8 veľkokapacitných kontajnerov, kancelária a nápravová 

súprava, ktorá bude vážiť odpad. Na Zberný dvor sa môžu nosiť komodity: rozobratý nábytok 

bez kovových častí, textil, šatstvo, biologicky rozložiteľný odpad, jedlé oleje a tuky 

z kuchyne, drobný stavebný odpad ( omietka, obkladačky, brizolit,...), nie kvádre a tehly. Zber 

drobného stavebného odpadu bude spoplatnený vo výške 0,036 €/kg, na jednu rodinu je 

možné odovzdať max. 500 kg stavebného odpadu. Poplatok za tento odpad sa bude vyplácať 

na Obecnom úrade. Pneumatiky sa zatiaľ nebudú zbierať.  

Prevádzka Zberného dvora sa spustí v priebehu apríla, otvorený bude v stredu a v sobotu. Na 

obsluhu boli určené dve zodpovedné osoby. Objekt je sledovaný kamerovým systémom.  

Čipové karty budú vydané na súpisné číslo – majiteľa stavby umiestnenej v intraviláne obce. 

Prevádzkar cez skener odváži odpad, cez program sa zapíšu údaje, bez karty sa nemôže 

odovzdať odpad. Kartu nedostane ten, kto nemá zaplatené dane za predchádzajúci rok. Zber 

konárov bude prebiehať, tak ako doteraz nakoľko nemáme drvičku, obec sa však zapája do 

výzvy na získanie financií na nákup techniky. Nebezpečný odpad ako elektroodpad, by sa 

mohol sústreďovať na zbernom dvore. Zber nádob od farieb a štetce sa budú zbierať až po 

zakúpení kontajneru na daný odpad. 

Podľa spoločnosti KOSIT a.s. bola miera separácie komunálneho odpadu minulý rok na 

úrovni 45 % a v súčasnosti je 47,1 %, k zvýšeniu miery separácie má dopomôcť zberný dvor. 
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Diskusia 

p. Ujcová sa informovala ohľadom triedenia papiera, p. starostka potvrdila, že zber plastu, 

skla, papiera a komunálneho odpadu, bude prebiehať tak ako doteraz.  

p. starostka navrhla prítomným, aby sa komunálny odpad zbieral 1x za mesiac, prítomní s tým 

nesúhlasili. 

p. Blažej sa vyjadril, že má bedňu na komunálny odpad naplnenú do polovice a musí platiť 

rovnako ako ostatní, p. starostka oboznámila prítomných s možnosťou platenia za tento odpad 

podľa váhy cez čipy. 

p. Komjáty Nagy sa vyjadril, že cieľom zberného dvora je, aby odpad nekončil za dedinou.  

p. Korfantová sa opýtala na organizačné veci, p. starostka odpovedala, že karty a organizačné 

pokyny ohľadom Zberného dvora obdržia obyvatelia na obci. 

p. Pasztirčáková sa opýtala na zber textilu, či sa bude triediť, p. starostka objasnila 

prítomným, že na zbernom dvore sa nebude zbierať textil pre charitu. 

V rámci voľnej diskusie ešte p. starostka informovala prítomných s projektom kanalizácie, 

ktoré je momentálne v stavebnom konaní a s ukončením nájomnej zmluvy na bar. 

p. Komjáty Nagy objasnil, že v záujme obce je prenajať barovú časť a zvlášť telocvičňu ako 

športovú časť. 

p. Korfantová položila otázku, či bude potok čistený, p. starostka uviedla, že sa bude čistiť 

koryto potoka a následne sa bude upravovať okraj potoka. 

p. staroska sa vyjadrila aj k procesu sceľovania, snahou obce je vlastniť rybník, nakoľko bola 

k rybníku zrušená prístupová cesta. Obec v rámci sceľovania chce riešiť aj  vodozádržné 

opatrenia okolo družstva, cca 80 % vody by sa zachytilo pomocou poldrov, rovnako sa bude 

riešiť aj prejazd traktorov cez poľnú cestu. 

p. Blažej a p. Bašta vyjadrili svoju nespokojnosť so zápachom z družstva, p. Fazekasová sa 

vyjadrila, že je to zápach zo silážnych vakov. 

p. Komjáty Nagy oboznámil prítomných so zavedením sankcií za parkovanie pred domom, na 

chodníkoch a na trávnatých plochách. Prvýkrát obdržia vlastníci týchto vozidiel iba 

oznámenie a ak dôjde k opätovnému porušeniu, tak občan - vlastník vozidla dostane pokutu 

70 €, ktorá bude príjmom obce, neplatí to však pre návštevy. 

p. starostka informovala prítomných s Paňovským letom, ktoré bude prebiehať v dňoch 13.7.-

14.7.2024. 

 

Záver 

Starostka obce Ing. Rozália Juhászová ukončila stretnutie o 18:20 h a poďakovala prítomným 

za účasť. 

 

Zapísala: 

Ing. Kristína Fazekasová .......................................... 

 

Overovatelia: 

Lucia Komjátyová   ........................................... 

 
Ing. Róbert Komjáty Nagy  ............................................ 

 

 

 

.............................................. 

   Ing. Rozália Juhászová 

 starostka obce 


